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Createspace, United States, 2013. Paperback. Condition: New. Language: French . Brand New Book ***** Print on Demand *****.L eglise pendant
des siecles, a ete a la baisse de la place qu elle devrait | etre. Dieu dit que nous sommes a ne fonctionne plus. La plupart des ministeres ne font
meme pas les oeuvres de Jesus. Choses sont sur le point de changer. Dieu a parle de ce que j ai decouvert est mis a disposition afin que nous
puissions tous atteindre le prix de notre haute vocation. Il est temps pour nous de debit aux miracles prodiges et des miracles. Je parle de meme
dans | Eglise locale. Preparez-vous a une augmentation de | onction. Rappelez-vous qu il va vous en couter quelque chose, mais cela en vaut la
peine. Vous etes sur le point de decouvrir trois vie modification des types d onction. Il est le revelateur, le disjoncteur et | onction royale. C est les
choses les plus importantes que j ai decouvert qu a un niveau superieur onction. The Church for centuries has been on a decline from the place it
should be. God said that we are to do greater works. Most ministries are not even doing the works of Jesus. Things are about to change. God has
spoken that what | have discovered is being made available so that we can all attain the prize of our high calling. It is time for us to flow in miracles
signs and wonders. | m talking about even in the local Church. Get ready for an increase of the anointing. Remember it is going to cost you
something but it will be worth it. You are about to discover three life changing types of anointing. There is the revelatory, the breaker, and the kingly
anointing. This...
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